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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  

Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 7 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

23. októbra 2019, konaného na Obecnom úrade v Rabči 

 

Obsahuje:  

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 30. 8. 2019 

6. Štúdia nadstavby kultúrneho domu 

7. Návrh sadzieb DzN, psa a poplatok za poskytovanie ubytovania v obci Rabča 

8. Zápisnica Finančnej komisie zo dňa 17. 9. 2019 vo veci prehodnotenia sadzby DzN, za 

psa a poplatku za poskytovanie ubytovania v obci Rabča + tabuľka 

9. Zápisnica z Komisie krízovej prevencie zo dňa 26. 9. 2019 

10. Demografický vývoj žiakov – ZŠ s MŠ Rabča 

11. Zmena rozpočtu obce Rabča č. 4/2019 

12. Stanovisko Arriva Liorbus, a.s. k návrhu zmeny cestovných poriadkov – zaslané obcou 

13. Slovenská pošta, a.s. – stanovisko k zvýšeniu nájmov + genéza nájmov SP, a.s. z Rabčan, 

obecné služby Rabča 

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

Neprítomní:  - 

Ďalší prítomní:  

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 

Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér obce Rabča 

Mária Fusková, pozemkové oddelenie OcÚ 

Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby Rabča 

Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča  

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

Siedme riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2019 

otvoril starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne 

zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. 

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Ján Maťuga a Ing. Jozef 

Kovaliček,  poslancov OZ 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Jaroslav Jagnešák, 

členovia: Monika Adamčíková a Mgr. Gabriela Čulová, poslanci OZ. 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 
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Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta skonštatoval, že na zasadnutí OZ o 16.30 hod. bolo prítomných 10 poslancov z 11 

všetkých poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé právoplatne sa uznášať. 

Zároveň predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

 

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 30. 8. 2019; 

6. Schválenie odkúpenia parciel na obec Rabča za účelom rozšírenia a vyporiadania ulíc:  

Adamovka III., Ul. Hájska, Ul. Rozvoja;  

7. Schválenie podania žiadosti a spoluúčasti obce Rabča na projekty: Workoutové ihrisko, 

Rabča – Parkovisko pri školskom areáli, Obnova sakrálnych pamiatok v obci Rabča; 

8. Schválenie zmeny názvu projektu: Soľanka pri Soľnom potoku v obci Rabča na: „Prírodné 

klenoty slovensko-poľského pohraničia (Filagória – Soľanka); 

9. Rekonštrukcia a nadstavba Kultúrneho domu v Rabči;  

10. Prejednanie návrhu Finančnej komisie na prehodnotenie sadzieb dane z nehnuteľnosti, za 

psa a poplatku za poskytovanie ubytovania v k. ú. obce Rabča. 

11. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta; 

12. Interpelácia – Diskusia; 

13. Záver. 

 

Starosta – požiadal, aby sa prítomní vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 

poslancov neboli žiadne.  
UZNESENIE 

Za schválenie predloženého programu bez zmeny hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika 

Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  

t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 30. 8. 2019 

Starosta – požiadal prednostku OcÚ Mgr. Moniku Kozoňovú, aby previedla kontrolu plnenia 

uznesení zo dňa 30. 8. 2019.  

 

F) Ukladá 

1. Finančnej komisii v spolupráci s Bc. Ľudmilou Lubasovou, správa daní a poplatkov OcÚ 

Rabča pripraviť na septembrové resp. októbrové zasadnutie OZ návrh na prehodnotenie 

sadzieb dane z nehnuteľnosti a za psa, ako aj preveriť poplatok za poskytovanie ubytovania 

v k. ú. obce Rabča. Termín: najneskôr v mesiaci 10/2019; Zodpovedný: v texte, úloha splnená 

komisia zasadala 17. 9. 2019 a obsah zápisnice bol poslancom zaslaný e-mailom dňa 14. 10. 

2019. S návrhom komisie sa budú poslanci zaoberať v samostatnom bode dnešného 

programu.  
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2. Prednostke OcÚ Rabča Mgr. Monike Kozoňovej vyzvať všetkých známych geodetov, ktorí 

zameriavajú geometrické plány v k. ú. obce Rabča, aby títo najskôr prišli na Obecný úrad 

v Rabči prejednať a preveriť možnosť súladu geometrického plánu s ÚPD obce Rabča, ako aj 

prehodnotiť možnosť osadenia rodinných domov. Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: 

v texte, úloha splnená, všetci geodeti boli vyzvaní na spoluprácu listom zo dňa 11. septembra 

2019. Do termínu OZ sa nikto z oslovených geodetov neozval a nereagoval.  

 

3. Poslancom OZ do 10. 9. 2019 predložiť na Obecný úrad v Rabči Mgr. Eve Grancovej 

návrhy alebo pripomienky k CP liniek, ktoré prechádzajú obcou Rabča. Termín: v texte; 

Zodpovedný: v texte, úloha splnená. Žiaden poslanec nepredniesol návrh, len občania, 

ktorých požiadavky boli zaslané dňa 10. 9. 2019 na ARRIVA Liorbus, a.s. Námestovo. Dňa 

10. 10. 2019 bola prednostka OcÚ osobne na prerokovaní pripomienok občanov. O výsledku 

informovala poslancov OZ. Pripomienky občanov neboli zohľadnené, bolo vyhovené len 

požiadavke Farského úradu Rabča. Nový cestovný poriadok bude platiť od 15. 12. 2019. 

 

4. Komisii krízovej prevencie v Rabči v spolupráci so správcom bytového domu RABČAN, 

obecné služby Rabča, aby preverili situáciu v sociálnej bytovej jednotke súp. č. d. 336, Bystrá 

z dôvodu nahlásenia rušenia pokoja, nočného kľudu  ako aj požívania alkoholických nápojov 

v termíne do budúceho OZ. Termín: v texte; Zodpovedný: v texte, úloha splnená, o zasadnutí 

komisie bude informovať poslankyňa Mgr. Andrea Lubasová, ktorá je jej predsedkyňou 

v bode Rôzne. Obsah zápisnice obdržali poslanci e-mailom dňa 15. 10. 2019. 

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 

Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. 

Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

       

K bodu číslo 6 – Schválenie odkúpenia parciel na obec Rabča za účelom rozšírenia 

a vyporiadania ulíc: Adamovka III., Ul. Hájska, Ul. Rozvoja  

Fusková – uviedla, že je potrebné, aby poslanci schválili odkúpenie parciel na rozšírenie Ul. 

Adamovka III. od p. Daniela Kozáka, Františka Bieľaka, Petra Muchu, Jána Zboroňa, Petra 

Pitáka a Marty Pitákovej, Mgr. Mariany Vorčákovej, Antona Brišáka, Anny Pitákovej 

a Miroslava Kozáka. 

Bolo aj jednanie s vlastníkmi, ale súhlasili len s pokládkou vodovodu, ale nie kanalizáciou. 

Súhlasili taktiež s rozšírením ulice a jej následným násypom.   

Ing. Šimurdiak – ulica je stiahnutá, vodovod je urobený a ulica je vysypaná. Bolo to vytýčené 

aj geodetom.  

Adamovka III. 

UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka III 

na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Daniel Kozák, nar. 30. 3. 1983,  bytom Rabča, Ul. Hlavná 499 

parc. C-KN č. 3981/39  – ostatná plocha  o výmere 21 m2  zapísaná na LV č. 5436 v 1/1-nine 

úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 
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rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka III 

na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

František Bieľak,  nar. 3. 5. 1975,  bytom Rabča, Ul. Pod Magurou 1139/56 

parc. C-KN č. 17593/2  – orná pôda  o výmere 16 m2 a parc. C-KN č. 17595/2  – orná pôda  

o výmere 16 m2 zapísané na LV č. 6165 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka III 

na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Peter Mucha,  nar. 23. 6. 1989,  bytom Rabča, Ul. Kubasákova 36 

parc. C-KN č. 17590/2  – orná pôda  o výmere 18 m2 a parc. C-KN č. 17592/2  – orná pôda  

o výmere 19 m2 zapísané na LV č. 6102 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka III 

na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Ján Zboroň,  nar. 12. 3. 1973,  bytom Rabča, Ul. Soľná 403 

parc. C-KN č. 17548/2  – TTP  o výmere 14 m2 a parc. C-KN č. 17551/2  – orná pôda  

o výmere 11 m2 zapísaná na LV č. 6160 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  
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UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka III 

na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Peter Piták, nar. 25.6.1980 a manželka Marta Pitáková, rod. Ohinciucová, nar. 3. 4. 1984, 

obaja bytom Rabčice 191 (BSM) 

parc. C-KN č. 17653/2  – orná pôda  o výmere 12 m2 zapísaná na LV č. 6245 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka III 

na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Mgr. Mariana Vorčáková, rod. Ďubeková,  nar. 8. 1. 1982,  bytom Rabča, Ul. Hlavná 793 

parc. C-KN č. 17640/3  – orná pôda  o výmere 23 m2  zapísaná na LV č. 6239 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka III 

na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Anton Brišák,  nar. 10. 12. 1964,  bytom Rabča, Ul. Pod Magurou 1042 

parc. C-KN č. 17609/2  – TTP  o výmere 11 m2 a parc. C-KN č. 17612/2  – TTP  o výmere 2 

m2 zapísané na LV č. 6149 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka III 

na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Anna Pitáková,  nar. 24.10.1991,  bytom Rabča, Ul. Hlavná 567 
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parc. C-KN č. 17663/2  – orná pôda  o výmere 21 m2 a parc. C-KN č. 17663/4  – orná pôda  

o výmere 22 m2 zapísané na LV č. 6960 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

UZNESENIE 

Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka III 

na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Miroslav Kozák,  nar. 23. 4. 1987,  bytom Rabča, Ul. Hlavná 499 

parc. C-KN č. 3981/38  – orná pôda  o výmere 24 m2  zapísaná na LV č. 5437 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

Ul. Hájska 

Fusková – uviedla, že Ul. Hájska sa dnes nebude schvaľovať, nakoľko je v tomto prípade 

obec pristúpila k inému postupu.  

Ul. Rozvoja 

Fusková – uviedla, že je potrebné, aby poslanci schválili odkúpenie parciel na vyporiadanie 

Ul. Rozvoja od p. Miroslava Miklušáka.   

UZNESENIE 

Odkúpenie parciel od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcely na vyporiadanie 

Ul. Rozvoja do celku.  

Predávajúci: 

Miroslav Miklušák, nar. 20. 8. 1955, bytom Rabča, Hlavná 571 

SPF, Búdková cesta 36, Bratislava 11, IČO: 17 335 345 

parc. č. C-KN 3700/16 – TTP o výmere 196 m2 , zapísaná na LV č. 4754 na meno Miklušák 

Miroslav v 1/2-ci úč.;  

parc. č. E-KN 1221 – orná pôda o výmere 61 m2 , parc. č. E-KN 1231 – orná pôda o výmere 

69 m2   zapísané na LV č. 3090 na meno: Miklušák Miroslav v 11/12-tin úč.; SPF v podiele 

1/12-tina úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako  

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

vyporiadania ulice Rozvoja do celosti na obec Rabča. Obec Rabča uhradí náklady spojené 

s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 

poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  Obec Rabča má 11 poslancov. 
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K bodu číslo 7 –  Schválenie podania žiadosti a spoluúčasti obce Rabča na projekty: 

Workoutové ihrisko, Rabča – Parkovisko pri školskom areáli, Obnova sakrálnych 

pamiatok v obci Rabča 

 

Workoutové ihrisko 

Starosta – uviedol, že je nutné schváliť na projekt Workoutové ihrisko podanie žiadosti 

a spoluúčasť obce Rabča. V rozpočte je už schválená určitá finančná čiastka, ale obec čakala 

na výzvu z MAS-ky, kde sú združené obce, podnikatelia a. i. Ukázal zároveň poslancom 

projekt. Je tam viacero zón na cvičenie a môžu ho využívať aj vozičkári. Mal by sa tam urobiť 

aj chodník, ako prechod pre žiakov do školskej jedálne. Ak sa to zrealizuje a projekt nám 

výjde, tak sa prizvú športovci, ktorí sa tomu typu cvičenia venujú, aby ukázali, ako sa dá na 

workotovom ihrisku cvičiť. Ide hlavne o motiváciu mladých ľudí k cvičeniu a tráveniu 

voľného času.  

Ing. Kovaliček – nerozumie prečo to máme schvaľovať, keď sa to už schvaľovalo. Čo sa 

niečo navyšovalo?  

Starosta – musia schváliť už konkrétnu spoluúčasť. On má aj takú predstavu, že by aj občania 

mohli prispieť na výstavbu tohto ihriska a potom by sa tam mohla umiestniť aj tabuľa 

s poďakovaním za sponzorstvo.  

Mgr. Brišák – aký je rozmer ihriska?  

Maťuga – jemu sa zdá suma za ihrisko moc prehnaná. Za tú sumu postavíš rodinný dom.  

Mgr. Brišák – je nutné stavať také veľké ihrisko?  

Starosta – je to na poslancoch, či tento projekt schvália alebo nie. Bude to workout na veľmi 

vysokej úrovni.  

Maťuga – ide o to, aby oni ako poslanci, vedeli zdôvodniť občanom, prečo je to taká vysoká 

suma ihriska.  

Ing. Jurčák – aj pri kostole je ihrisko, je tam často neporiadok a či to tu nebude to isté aj tu.  

Ing. Jagnešák – sú poničené športoviská aj pri ZŠ v Gaceli? 

Mgr. Kvasničáková – pri škole nie, areál sa zamyká.  

Mgr. Brišák – kedy je naplánovaná realizácia? 

Starosta – na budúci rok.  

Mgr. Lubasová – opýtala sa, či p. riaditeľka školy o tom vie a či s tým súhlasí?  

Starosta – áno, vie o tom, uvítala to, môžu to využívať aj v rámci výučby telesnej výchovy na 

ZŠ.   

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili podanie žiadosti o NFP na projekt „Rabča – Workoutové ihrisko“ v rámci 

výzvy o poskytnutie nenávratného finančného príspevku v rámci implementácie stratégie 

miestneho rozvoja vedeného komunitou z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 – 

Podopatrenie 7.4 –  Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania 

miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry 

súvisiacej infraštruktúry a zabezpečenie  finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu zo strany žiadateľa  minimálne 15 %  t. j. rozdiel medzi poskytnutou 

dotáciou a vysúťaženou cenou, ktorú bude hradiť obec vo výške 21 937,00 € s DPH. Výška 

požadovanej dotácie predstavuje: 11 363,00 € vrátane DPH. Celková výška oprávnených 

výdavkov na projekt je 33 300,00 s DPH.  

ZA hlasovali:  Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. 

Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, 
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Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 9 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: Mgr. 

Róbert Brišák t. j. 1 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI: 0. 

 

UZNESENIE 

Poslanci zároveň zrušili v plnom rozsahu uznesenie č. 5/2019 písm. B) ods. 14) zo dňa 12. 7. 

2019. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 

poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

O 17.15 hod. sa dostavil poslanec OZ Pavol Kobyliak. Teraz je prítomných poslancov 11 zo 

všetkých 11 poslancov OZ. 

 

Parkovisko pri školskom areáli 

Starosta – uviedol, že je potrebné schváliť podanie žiadosti a spoluúčasť obce na projekt: 

Parkovisko pri školskom areáli.  

 

Ing. Kovaliček – kto robil projekt?  

Starosta – projektant Ing. Vladimír Otto.  

Kobyliak – aká je plocha 

Mgr. Kvasničáková – je to 60 x 13,70 m.  

Kobyliak – jemu to vychádza, že za m2 sú náklady 850 €, čo je podľa neho dosť veľa. Je tam 

len dlažba a obrubníky.  

Starosta – rozpočet bol vyšší až 118 tis. €, ale sa potom znížil.  

Kobyliak – on osobne projekt ani nevidel, teraz starosta chce, aby sa schválil. Podľa jeho 

názoru, by to obec urobila sama lacnejšie a jednoduchšie. Skôr by sa mali hľadať finančné 

prostriedky na vodu, kanalizáciu, dažďovku, chodníky. Nie je zástancom projektov ako je 

napr. Soľanka.  Požiadal, aby mu starosta predložil projekt parkoviska. Mgr. Kvasničáková 

mu ho poskytla.  

Mgr. Brišák – opýtal sa, či sa pomerne dosť neskoro neschvaľujú tieto projekty.  

Starosta – nie je to neskoro, je to v súlade s výzvou. Dvere má u neho každý otvorené, už na 

minulých OZ sa týmito projektami zaoberali. Treba len prísť za ním a pýtať sa, veď aj 

individuálne a rád im všetko vysvetlí, môžu prejsť projekty, on s tým nemá žiadny problém.  

Kobyliak – nie je tam riešená kanalizácia ani odvodnenie.  

Starosta – obec chce dať rúru ako predprípravu na odvodnenie. Všetko sa dá skontrolovať.  

Ratica – odvodnenie sa predsa bude robiť.  

Kobyliak – a kde sa vyústi odvodnenie do školskej záhrady? Keď oni robili parkoviská 

v stavebnom povolení mali vždy povinnosť urobiť odvodnenie.  

Starosta – prevod pozemku sa riešil s SPF a vlastníctvo je už na obec. Stále sa snaží, aby sa 

niečo urobilo pre obec. Aj tento pozemok, kde ide byť toto parkovisko bol pôvodne na jeho 

deda a tento mu vyvlastnili. Nenárokuje si naň, ale vybavuje ho na obec.   

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec Rabča  

• podala žiadosť na projekt „Rabča – Parkovisko pri školskom areáli“ v rámci výzvy 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku v rámci implementácie stratégie 
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miestneho rozvoja vedeného komunitou z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 – 

Podopatrenie 7.2 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania 

všetkých druhov infraštruktúr malých rozmerov vrátene investícií do energie 

z obnoviteľných zdrojov a úspor energie 

• zabezpečila realizáciu projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

• zabezpečila finančné prostriedky na spolufinancovanie realizovaného projektu zo strany 

žiadateľa minimálne 15 %  t. j. rozdiel medzi poskytnutou dotáciou a vysúťaženou cenou 

bude hradiť obec vo výške 37 075,673 s DPH. Výška požadovanej dotácie predstavuje 

35 000,00 € vrátane DPH.  

Celková výška oprávnených výdavkov na projekt je             72 075,673 s DPH. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 11 poslancov 

z prítomných 11 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

UZNESENIE 

Poslanci zároveň zrušili v plnom rozsahu uznesenie č. 5/2019 písm. B) ods. 4) zo dňa 12. 7. 

2019. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 11 poslancov 

z prítomných 11 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

O 18.00 hod. odišla  poslankyňa OZ Mgr. Gabriela Čulová. Teraz je prítomných poslancov 10 

zo všetkých 11 poslancov OZ.  

 

Sprievodca malými kultúrno - sakrálnymi pamiatkami v našom pohraničí Rabča - 

Šenov 

Starosta – informoval, že obec môže v rámci vyhlásenej výzvy ŽSK podať žiadosť o obnovu 

sakrálnych pamiatok v obci Rabča.  

Mgr. Kvasničáková –  máme vyjadrenie Krajského pamiatkového ústavu zo Žiliny, ale 

musíme mať štúdiu od reštaurátorov a musí ju odsúhlasiť opätovne KPÚ v Žiline. Vydá sa 

ešte brožúra, ktorá bude mapovať kríže a kaplnky v obci Rabča. Je to malý investičný projekt.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec podala žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 

pre malé projekty v rámci Programu Interreg V-A Slovenská republika - Česká republika 

2014 – 2020, Kód výzvy: 4/FMP/6c/I,N, Prioritná os: 2 Kvalitné životné prostredie, 

Investičná priorita: 3.Zachovanie, ochrana, podpora a rozvoj prírodného a kultúrneho 

dedičstva (6c), Konkrétny cieľ: 2.1 Zvýšenie atraktívnosti kultúrneho a prírodného dedičstva 

pre obyvateľov a návštevníkov cezhraničného regiónu s názvom projektu: Obnova sakrálnych 

pamiatok s názvom: „Sprievodca malými kultúrno – sakrálnymi pamiatkami v našom 

pohraničí Rabča – Šenov“ a zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami 

poskytnutia pomoci.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. 

Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 
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K bodu číslo 8 –  Schválenie zmeny názvu projektu: Soľanka pri Soľnom potoku v obci 

Rabča na: „Prírodné klenoty slovensko-poľského pohraničia (Filagória – Soľanka) 

Starosta – uviedol, že poslanci v júli 2019 schválili projekt Soľanka pri Soľnom potoku, ale 

z dôvodu zmeny názvu je potrebné, aby poslanci túto zmenu schválili.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec Rabča podala žiadosť na IV. Výzvu na predkladanie žiadosti  

o poskytnutie finančného príspevku pre mikroprojekty v rámci strešných projektov s vedúcim 

partnerom Združenie „Región Beskydy“ v rámci Programu Interreg V-A Poľsko – Slovensko 

2014 -2020 pre prioritnú os 1 Ochrana a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva 

cezhraničného územia na stavbu: „Prírodné klenoty slovensko-poľského pohraničia (Filagória 

– Soľanka).“ 

 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. 

Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

UZNESENIE 

Poslanci zároveň zrušili v plnom rozsahu uznesenie č. 5/2019 písm. B) ods. 15) zo dňa 12. 7. 

2019. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. 

Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 9 –  Rekonštrukcia a nadstavba Kultúrneho domu v Rabči 

Starosta  – uviedol, že už na minulom zasadnutí OZ dňa 30. 8. 2019 zaslal poslancom e-

mailom návrh novej štúdie Rekonštrukcie a nadstavby kultúrneho domu v Rabči. Stále nám 

na obci chýbajú priestory, archív, chce, aby organizácie obce ako RABČAN, s.r.o., 

RABČAN, obecné služby a obecný úrad boli pod jednou strechou, aj kvôli občanom to bude 

lepšie. Nová štúdia je nadčasová, moderná, ale je nutné dať urobiť prieskum statikovi.  

Kobyliak – bol urobený už jeden projekt, čím sa líši od nového.  

Starosta – je tu rozšírenie o kuchynku a nadstavba aj ďalšej časti.   

Kobyliak – koľko stáli projekty?  

Starosta – cca 20 tis. €. 

Kobyliak – nové budú tiež toľko stáť, treba robiť iné veci v obci – oprava mostu, dokončenie 

chodníkov, vodovodov, kanalizácia a pod. To je podľa neho prvoradé.  Kultúrny dom môže 

podľa neho ešte počkať.  

Starosta – treba sa rozhodnúť do čoho pôjdeme.  

Maťuga – dnes by sme sa mali rozhodnúť, ktorý variant ideme schváliť? 

Mgr. Kvasničáková – stavebné povolenie obec už má, len sa bude revidovať.  

Ing. Kovaliček – treba to dať najskôr preveriť statikovi a až potom sa rozhodnime, ktorý 

variant.  

Mgr. Brišák – zas  budú ďalšie náklady na statika.  

Starosta – treba uvažovať do budúcna.  

Ing. Jurčák – obidve štúdie sa dajú riešiť po častiach. Treba sa dohodnúť, do ktorej varianty 

pôjdeme.  

Kobyliak – najskôr treba osloviť toho statika.  
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Starosta – sme v centre, treba zanechať po nás niečo, urobme nejakú budovu, ktorá bude 

vzorom, lebo v centre sú stavby, ale architektonicky nezapadajú do tohto prostredia, každá je 

iná.  

Kobyliak – chcel by vidieť pôvodný projekt kultúrneho domu. Starosta mu ho poskytol. 

 

Maťuga – treba sa dobre rozhodnúť, projekty stali 20 tis., ďalšie budú ďalších 20 tis. a už sa 

to navýši.  

Ing. Jagnešák – veď o tom sa už poslanci zaoberali, všetci boli za, lebo s budovou už konečne 

treba niečo robiť, bezpodmienečne vymeniť strechu, elektriku a rozvody. 

Mgr. Brišák – projekt stál 20 tis. a za to sa mohli urobiť ulice a nie od ľudí pýtať 

spolufinancovanie, treba robiť pre ľudí.  

Prednosta – z bezpečnostného hľadiska kultúrny dom nevyhovuje, veď je to stará budova. 

Maťuga – treba sa na to pozerať očami ľudí, keď sa na to pozrú, aby sme si to vedeli obhájiť. 

Pozrieť sa na to očami ľudí,  ako to budú vnímať. Stojí to nemálo finančných prostriedkov, ak 

dáme urobiť nový projekt, tak to bude stáť cca 50 tis. €. 

Starosta – áno p. Maťuga má pravdu, len je to o rozhodnutiach, myšlienka je dobrá, 

rozhodnutia obce a teda aj poslancov v minulosti boli také, že sa skoro všetky budovy 

popredali a teraz nemá obec priestory.  

Ing. Jagnešák – ak tá stavba bude pekná, budeme si to vedieť obhájiť. Bude to slúžiť ľuďom.  

Starosta – v Rabčiciach tiež postavili nový kultúrny dom. On je za nadčasovú verziu.  

Mgr. Brišák – opýtal sa či sa nedá prekresliť pôvodný projekt, aby nás to znova nestalo 

vynaloženie ďalších finančných prostriedkov.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec Rabča dala vypracovať novú projektovú dokumentáciu podľa 

návrhu predloženej štúdie Rekonštrukcie a nadstavby Kultúrneho domu v Rabči s tým, že 

obec pred vypracovaním novej projektovej dokumentácie dá stavbu preveriť statikovi. ZA 

hlasovali:  Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 8 

poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: Pavol Kobyliak t. j. 1 z 10 prítomných 

poslancov OZ; PROTI: Mgr. Róbert Brišák, t. j. 1 z prítomných 10 poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 10 –  Prejednanie návrhu Finančnej komisie na prehodnotenie sadzieb 

dane z nehnuteľnosti, za psa a poplatku za poskytovanie ubytovania v k. ú. obce Rabča 

Starosta – uviedol, že Finančná komisia zasadala dňa 17. 9. 2019 a požiadal Bc. Ľudmilu 

Lubasovú, správa daní a poplatkov OcÚ a predsedu komisie Ing. Pavla Jurčáka, aby 

oboznámili poslancov OZ s ich návrhmi. Pre ozrejmenie uviedol, že naša obec za rok 2018 

vyrubila DzN vo výške 48 380,26 € a za psa 1 569,98 €.  

Starosta – poslanci už na minulom OZ dňa 30. 8. 2019 dostali analýzu sadzieb dane 

z nehnuteľnosti. Obec Rabča má jednu z najnižších sadzieb, preto sa zvolala Finančná 

komisia. 

Bc. Lubasová – Finančná komisia navrhla zvýšenie sadzieb za pozemky a zvýšenie ceny za 

stavby. Najvyššiu cenu za stavby máme 1,00 € a podľa zákona č. 582/2004 Z. z. v platnom 

znení táto cena má byť do r. 2023 znížená na 0,33 €/m2. Ostatné druhy stavieb a pozemky sa 

zvyšujú podľa návrh komisie.  

UZNESENIE 

Obecný úrad Rabča pripraví návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa bude meniť 

a dopĺňať Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Rabča podľa návrhu 
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Finančnej komisie, správcu dane a poplatkov Bc. Ľudmily Lubasovej  a pripomienok 

poslancov Obecného zastupiteľstva obce Rabča do najbližšieho riadneho zasadnutia OZ. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. 

Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 10 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:  

• 31. 8. 2019 sa zúčastnili na dožinkách vo Świnnej 

• 1. 9. 2019 sa zúčastnili dožiniek v Strumieni 

• 22. 9. 2019 sa uskutočnil III. ročník Svapkekopaňe, ktorého sa zúčastnilo 13 družstiev 

(boli aj hostia z Poľska a Českej republiky) 

• 9. 10. 2019 sa uskutočnilo stretnutie s dôchodcami, kde sa zúčastnilo spoločného sedenia 

z 532 dôchodcov cca 340 dôchodcov z poslancov sa zúčastnili len: Ing. Jurčák, Mgr. 

Čulová, Kobyliak, Gužíková a Mgr. Brišák 

• Dokončilo sa detské ihrisko pri ZŠ s MŠ 

• Vybavuje sa stavené povolenie na parkovisko pri školskom areáli 

• Vybavilo sa stavebné povolenie na Soľanku 

• Podala sa žiadosť na Slovenský futbalový zväz dňa 16. 9. 2019 na Podporu výstavby, 

rekonštrukcie a dobudovanie futbalovej infraštruktúry v rokoch 2019-2021. Dostali sme 

informáciu, že žiadosti sa predlžujú do 5. 11. 2019. 

• Sme v štádiu prípravy žiadosti na Envirofond na vybudovanie vodovodu v lokalite 

Adamovka III.  

• Podala sa žiadosť dňa 30. 9. 2019 na biomasu v hornej škole 

• SSC Dolný Kubín osadala dopravné značky max. rýchlosť 70 km/h na Rabčickej ceste (2x 

ich už niekto zhodil) a Ul. Kostolnej  

• Hlavná kontrolórka nastúpi až od 1. 11. 2019. 

• Dňa 17. 10. 2019 sme obdržali dotáciu na obidve snehové kalamity, ktoré boli od 3.1. do 

7.1.2019 a 14.1. do 18.1.2019 a to  v plnej výške 47 522,78 € 

• Dňa 21. 10. 2019 nám Ministerstvo pôdohospodárstva rozvoja vidieka, Bratislava 

schválilo žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na „Rozvoj služieb 

starostlivosti o deti do 3 rokov veku dieťaťa v obci Rabča“ (jasle) vo výške 495 363,48 € 

• Môžu si už poslanci kupovať lístky na Lucii Bílou – 6. 12. 2019 o 19.00 hod. 

• Zajtra t. j. 24. 10. 2019 je stretnutie k prístavbe ZŠ s MŠ (malej telocvične + triedy). 

• Uviedol, že obec Rabča dostala pochvalu za vedenie Hopkáčika, po kontrole z MPSVaR 

z Bratislavy. Vyslovil spokojnosť s prácou zamestnancov úradu na tomto projekte.   

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informácie starostu obce Rabča vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. 

Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová, 

Pavol Kobyliak  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

• Je možnosť podať žiadosť na hlasový systém do konca mesiaca z Ministerstva vnútra SR. 

Ide o bezdrôtový systém, bude to napojené na elektrické vedenie so záložnými zdrojmi. 

Vydrží 70 hodín. V Or. Veselom už tento systém funguje.   

Ratica – v budúcnosti môže byť nákladná údržba, v tom vidí hlavné nevýhody.  
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Mgr. Brišák – opýtal sa, či sa nedá napojiť na pôvodný rozhlas. On sám sa o to informoval 

a dá sa to využiť aj ako bezdrôtový rozhlas.  

UZNESENIE 

Aby obec podala žiadosť na Systém vyhodnocovania rizík a včasného varovania 

a pripravenosti na zvládanie mimoriadnych udalostí ovplyvnených zmenou klímy na 

Ministerstvo vnútra SR.   

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Pavol Kobyliak  t. j. 7 poslancov z prítomných 10 

poslancov; ZDRŽAL SA: Mgr. Andrea Lubasová, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Róbert 

Brišák, t. j. 3 z prítomných 10 poslancov; PROTI: 0. 

 

Rôzne 

Úprava rozpočtu obce Rabča 

Ing. Kvasniaková – informovala o úprave rozpočtu obce Rabča na rok 2019 – rozpočtové 

opatrenie č. 4/2019 schválené OZ 23. 10. 2019 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 

vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na rok 2019 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 

v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov (príloha zápisnice). 

V rozpočte sa navýši 120 tis. na chodníky, kanalizáciu, 20 tis. na verejné osvetlenie, bežná 

údržba 15 tis. €. Navýšenie na kultúru – Svapkekopaňe a Čučoriedkový festival.  

Starosta – boli veľmi dobré odozvy na Svapkekopaňe a Čučoriedkový festival. Máme snahu 

ísť na budúci rok cez výzvy. Chceme vydať aj kuchársku knihu receptov z týchto akcií.  

Ing. Kvasniaková – na budúci rok bude treba navýšiť na kultúru, lebo sa zvyšujú nároky na 

tieto akcie.  

Starosta – každá akcia niečo stojí, zvyšujú sa nároky, pribúda na akciách viac návštevníkov 

a súťažných družstiev. Pomáhajú nám aj sponzori. Odmenení sú všetci rovnako.  

Kobyliak – čo sa stalo so Škoda Superb?  

Starosta – boli na nej 2 nehody. Vysvetlil poslancom kedy a kde sa stali. Vec rieši t. č. 

s poisťovňami.  

Mgr. Brišák – opýtal sa či sa neuvažuje o tom, aby obec kúpila nový elektromobil. Od r. 2015  

boli náklady na opravu cca 13 tis. €. Chcel výpis od pracovníčky úradu a to výšku 

najazdených km a spotrebu, ale túto informáciu nedostal.   

Starosta –  nie že by ju nedostal, ale ak niečo chce poslanec Mgr. Brišák  z úradu, tak mal 

prísť najskôr za ním, on je štatutár a nemá problém mu tieto informácie poskytnúť. Nie je to 

1-krát, čo takto pýtal niečo pracovníčky bez toho, aby informoval o tom jeho ako starostu. On 

s tým nemá problém.  Chce, aby ak niečo budú poslanci chcieť nejakú informáciu, tak nech si 

podajú písomnú žiadosť. Sám povedal pracovníčke, aby si poslanec Mgr. Brišák podal 

písomnú žiadosť, ale informácie po podaní písomnej žiadosti pracovníčke nezakázal dať.   

Mgr. Brišák – nie je to pravda, on postupoval v zmysle zákona o slobodnom prístupe 

k informáciám a žiadať o informáciu môže podať aj ústne a je to na tej pracovníčke, aby 

o tom urobila písomný záznam. On nemôže za to, že tak neurobila.   

Starosta – urobil tak telefonicky a nie ústne na úrade a nie je možné určiť kto volá.  

Kobyliak – ale on podal ústnu žiadosť.  

Mgr. Brišák – áno podal som ústnu žiadosť, nešlo mu o žiadne konšpirácie. On mal na to 

nárok zo zákona a taktiež je poslanec OZ. Nechcel nič iné, len poukázať na to, že je lepšie 

kúpiť nové auto, ako ho dávať stále opravovať a v konečnom dôsledku, to výjde narovnako.   

Mgr. Lubasová – musí sa zastať Mgr. Brišáka, oni ako poslanci majú na to právo, oni 

kontrolujú obec. Poslanci podľa nej, ani nevedia poriadne na čo všetko majú právo.   

Mgr. Brišák – on nehľadá za tým nič zlé.  
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UZNESENIE 

Poslanci schválili úpravu rozpočtu č 4/2019. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika 

Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 10 

poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

Ing. Ján Ratica, 029 44  Rabča, Hlavná 1104/367 a Ernest Galčík, 029 43 Zubrohlava, 

Výhonová 548 

Starosta – predniesol žiadosť poslancom na základe uznesenia zo dňa 30. 8. 2019 č. uzn. 

6/2019 písm. D) ods. 1) o kompenzáciu nákladov na úhradu vynaložených nákladov na ulicu 

pri Supermarkete Margot p. Ing. Jána Raticu, ktorý vyčíslil svoje náklady na vyasfaltovanie 

ako aj p. Ernesta Galčíka. Je na poslancoch, aby určili výšku kompenzácie pre žiadateľov. 

Štefan Ratica – po osobnom premeraní na miesta, vypočítal, že sa jedná o sumu 7 925 €.  

Ulica ide teraz pod obec. Žiadatelia investovali do tejto ulice. Ide tam ďalšia výstavba. 

Starosta – je na zvážení poslancov, či to schvália. Robili sa aj inde ulice, kde občania 

investovali a nežiadali o preplatenie.  

Ratica – on je za to, aby sa im niečo preplatilo.  

Starosta – v tejto ulici bola naplánovaná riadna vetva kanalizácie,  ale odmietli ju.   

 

Dostavili sa zástupcovia seniorov: p. Miroslav Jagnešák a p. Justína Pitáková a požiadali 

poslancov o krátky vstup.  

 

Jagnešák Miroslav – za seniorov vyslovil poslancom a starostovi, pracovníkom OcÚ 

poďakovanie za dotáciu  pre Spievajúcich seniorov na vydanie CD. Zároveň všetkých pozval 

na krst tohto  CD na Vianočných trhoch 14. 12.2019, ktorý bude spojený aj so slávnostnou 

večerou. Krst sa uskutoční v Pizzérii p. Adamčíkovej.   

Maťuga – opýtal sa, kde sa bude dať kúpiť toto CD. 

Miroslav Jagnešák – priamo u neho. Niekoľko kusov venujú. Na CD sú nahraté aj vlastné 

pesničky, texty zložili p. Jozef Adamčík a p. Július Kubasák, hudbu zložil on sám.  

Starosta – poprial im, aby CD nerobilo radosť len im, ale všetkým, ktorí ho dostanú.  

 

Poslanci pokračovali v jednaní:  

Ing. Jurčák – obec im teraz preplatí časť ulice, a keď sa tam  bude robiť kanalizácia, ulica sa 

znova rozbije a budú chcieť preplatiť znova. Obec bude investovať do ulice vyššie a keď 

prejde celá na obec, tak ju bude udržiavať a investovať do nej.  

Kobyliak – ak to chápe správne, tak ulica nie je ešte na obec. Najskôr nech prejde na obec.  

Ing. Kovaliček – on by im časť investícii preplatil, ale až keď prejde na obec.  

Ing. Jurčák – áno, aj on je toho názoru, ale až keď bude ulica obecná.  

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali žiadosti  na vedomie. K žiadostiam p. Ing. Jána Raticu a p. Ernesta Galčíka,  

poslanci záujmu stanovisko, až keď ulica bude majetkovo-právne vyporiadaná na obec, a keď 

sa ukončia jednoduché pozemkové úpravy v tejto lokalite.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. 

Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 
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Slovenská pošta, a.s., Banská Bystrica – stanovisko k zvýšeniu nájmu 

Starosta – uviedol, že Slovenská pošta, a.s., Partizánska cesta 9, 975 99  Banská Bystrica 

zaslala stanovisko k zvýšeniu nájmu. Zároveň požiadal Mgr. Máriu Jagnešákovú z Rabčan, 

obecné služby, aby pripravila celú genézu úhrady výšky nájmu od Slovenskej pošty, ako aj 

dôvody nezvyšovania nájmu.  Stanovisko a genézu poslanci obdržali e-mailom dňa 21. 10. 

2019.  

Od roku 2012 sa vyruboval z RABČAN, obecné služby Rabča  nájom Slovenskej pošte vo 

výške 14,295 €/m2 t. č. platia 15,5912 €/m2.  Po schválení zvýšenia nájmov Obecným 

zastupiteľstvom obce Rabča zo dňa 31. 5. 2019 o 20 % to pre poštu znamená navýšenie na 

26,1867 €/m2.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, že trvá na  výške nájmu, tak ako bola schválená číslom uznesenia 

4/A/2019, písm. B) ods. 11) na riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Rabča dňa 

31. 5. 2019.  A úroveň výšky nájmu pre Slovensku poštu bude rovnaká ako pre všetkých 

nájomcov. K uvedenému rozhodnutiu pristúpili poslanci z dôvodu nediskriminácie ostatných 

nájomcov v obci Rabča. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga,  Pavol 

Kobyliak  t. j. 9 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: Mgr. Andrea Lubasová t. j. 

1 z prítomných 10 poslancov OZ; PROTI: 0. 

 

Rekonštrukcia kotolne v ZŠ s MŠ v obci Rabča na biomasu  

Starosta – informoval poslancov, že je potrebné schváliť podanie žiadosti o Rekonštrukciu 

kotolne v ZŠ a MŠ v obci Rabča na biomasu a spoluúčasť.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili,  

Predloženie žiadosti o NFP na základe výzvy č. OPKZP-PO4-SC411-2017-36 pre projekt 

s názvom „ Rekonštrukcia kotolne v ZŠ a MŠ v obci Rabča na biomasu“ a výšku 

maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa 7 743,63 EUR 

z celkových oprávnených výdavkov 154 872,55 EUR, ako aj výšku neoprávnených výdavkov 

o ktoré bola znížená výška celkových oprávnených výdavkov v dôsledku vytvorenia čistého 

príjmu projektu na základe výpočtu finančnej medzery prostredníctvom finančnej vo výške              

0,00 EUR. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol 

Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. 

Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL 

SA: 0; PROTI: 0. 

Komisia krízovej prevencie 

Mgr. Lubasová – informovala o jednaní Komisie krízovej komisie vo veci podnetu p. 

Kataríny Jagnešákovej a doporučili niektoré opatrenia, ale nie na všetko majú kompetencie. 

Mali priamo stretnutie s nájomníkmi bytov dňa 18. 10. 2019, zápis pošle aj poslancom OZ. 

Bolo to na veľmi dobrej úrovni. Prišli v hojnom počte.  Došlo aj k ospravedlneniu a zlepšila 

sa aj daná situácia. Riešili sa problémy aj okolo bytového domu. Každý si povedal, čo ho 

trápi, čo ho mrzí. Bolo to veľmi plodné. Každý jednal rozumne. Dopadlo to dobre. Uvidíme, 

čo prinesie čas.  

Starosta – malo to zmysel, lepšie si to vykonzultovali medzi sebou. Bolo by možno dobré 

riešiť domového dôverníka. Mali by sa dohodnúť na zamykaní dverí, resp. elektrický vrátnik, 

čo už je všade štandard, možno aj kamera by sa tam mohla dať. 

Kobyliak – je to trochu náročnejšie na montáž.  



16 

 

Mgr. Lubasová – riešili aj to, že niektoré byty sú prenajaté, ale nájomníci v nich nebývajú,  

ide potom z tých bytov zima, je to neriešiteľná situácia, lebo platia riadne nájom. 

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie informácie predsedkyne Komisie krízovej prevencie Mgr. 

Lubasovej vo  veci podnetu p. Kataríny Jagnešákovej z jednaní so žiadateľkou, nájomníkmi 

z bytového domu, Bystrá  336 a správcu bytového domu Rabčan, obecné služby zo dňa 18. 

10. 2019, kde došlo k uspokojivému vyriešeniu podnetu s tým, že v prípade zhoršenia situácie 

sa OZ bude opätovne touto vecou zaoberať.  ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika 

Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 10 

poslancov z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 12 – Interpelácia – Diskusia 

Starosta – riešia zriadenie chránenej dielne pre jedného občana z našej obce, ktorý by sa 

venoval písaniu do Rabčianskeho chýrnika, administratívu a pod. od 1. 11. 2019 by mohol 

nastúpiť. 

Kobyliak – navrhol, aby sa do obecných osobných a dopravných aut dalo GPS, kde by bola aj 

kniha jázd.  

Starosta – nevidí v tom zmysel. Nerobia sa nijaké veľké dopravné cesty, autá sú väčšinou 

v obci.  

Kobyliak – má to zmysel, pre kontrolu.  

Ing. Jurčák – bolo by to treba technicky spracovať, ide o online systém.  

Kobyliak – k tomu by sa dostal softwér. Len to navrhuje a je to výborná vec on sám ju má.  

Mgr. Lubasová – čo sa týka chodníkov, tak smerom na Grúň, je katastrofálna cesta – autá tam 

jazdia hrozne rýchlo, problém je s úsekom od kostola smerom na Grúň.  

Starosta – to sa už riešilo v minulosti, mal sa tam urobiť oporný múr, ale sa to nedoriešilo. 

Chodník sa tam určite plánuje.  

Gužíková – opýtala sa, či by sa nedal urobiť priechod pre chodcov pri Vitamíne.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby Obecný úrad v Rabči podal žiadosť o zriadenie priechodu pre chodcov 

pri Vitamíne. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, 

Mgr. Andrea Lubasová, Pavol Kobyliak  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

Kobyliak – uviedol, že zasadala dozorná rada na RABČAN, s.r.o. a on nedostal žiaden 

výstup.  

 

K bodu číslo 13 – Záver  

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom OZ a hosťom za účasť 

a rokovanie ukončil o 21.00 hod.  

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

Prednostka OcÚ Mgr. Monika Kozoňová  ......................................... 

Overovatelia:  

Ing. Jozef Kovaliček     ......................................... 
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Ján Maťuga      ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 

Uznesenie č. 7/2019 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 23. októbra 2019

   

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka.  

 

2. Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo 

dňa 30. 8. 2019, ktorú vykonala prednostka Obecného úradu v Rabči Mgr. Monika Kozoňová.  

 

3. Žiadosti p. Ing. Jána Raticu a p. Ernesta Galčíka o kompenzáciu nákladov vynaložených na  

ulicu pri Supermarkete Margot s tým, že k žiadostiam p. Ing. Jána Raticu a p. Ernesta Galčíka,  

poslanci záujmu stanovisko, až keď ulica bude majetkovo-právne vyporiadaná na obec Rabča, 

a keď sa ukončia jednoduché pozemkové úpravy v tejto lokalite.  

 

4. Informácie predsedkyne Komisie krízovej prevencie Mgr. Lubasovej vo  veci podnetu p. 

Kataríny Jagnešákovej z jednaní so žiadateľkou, nájomníkmi z bytového domu, Bystrá  336 

a správcu bytového domu Rabčan, obecné služby Rabča zo dňa 18. 10. 2019, kde došlo 

k uspokojivému vyriešeniu podnetu s tým, že v prípade zhoršenia situácie sa obecné 

zastupiteľstvo bude opätovne touto vecou zaoberať.   
 

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú, volebnú a mandátnu komisiu v zložení: predseda: Ing. Jaroslav Jagnešák; 

členovia: Monika Adamčíková a Mgr. Gabriela Čulová, poslanci OZ.  

 

2. Program rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny.  

 

3. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 

III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Daniel Kozák, nar. 30. 3. 1983,  bytom Rabča, Ul. Hlavná 499 

parc. C-KN č. 3981/39  – ostatná plocha  o výmere 21 m2  zapísaná na LV č. 5436 v 1/1-nine 

úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

4. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 

III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

František Bieľak,  nar. 3. 5. 1975,  bytom Rabča, Ul. Pod Magurou 1139/56 

parc. C-KN č. 17593/2  – orná pôda  o výmere 16 m2 a parc. C-KN č. 17595/2  – orná pôda  

o výmere 16 m2 zapísané na LV č. 6165 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 
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predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

5. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 

III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Peter Mucha,  nar. 23. 6. 1989,  bytom Rabča, Ul. Kubasákova 36 

parc. C-KN č. 17590/2  – orná pôda  o výmere 18 m2 a parc. C-KN č. 17592/2  – orná pôda  

o výmere 19 m2 zapísané na LV č. 6102 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

6. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 

III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Ján Zboroň,  nar. 12. 3. 1973,  bytom Rabča, Ul. Soľná 403 

parc. C-KN č. 17548/2  – TTP  o výmere 14 m2 a parc. C-KN č. 17551/2  – orná pôda  

o výmere 11 m2 zapísaná na LV č. 6160 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

 

7. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 

III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Peter Piták, nar. 25.6.1980 a manželka Marta Pitáková, rod. Ohinciucová, nar. 3. 4. 1984, 

obaja bytom Rabčice 191 (BSM) 

parc. C-KN č. 17653/2  – orná pôda  o výmere 12 m2 zapísaná na LV č. 6245 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

8. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 
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III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Mgr. Mariana Vorčáková, rod. Ďubeková,  nar. 8. 1. 1982,  bytom Rabča, Ul. Hlavná 793 

parc. C-KN č. 17640/3  – orná pôda  o výmere 23 m2  zapísaná na LV č. 6239 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

9. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. Adamovka 

III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Anton Brišák,  nar. 10. 12. 1964,  bytom Rabča, Ul. Pod Magurou 1042 

parc. C-KN č. 17609/2  – TTP  o výmere 11 m2 a parc. C-KN č. 17612/2  – TTP  o výmere 2 

m2 zapísané na LV č. 6149 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

10. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. 

Adamovka III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Anna Pitáková,  nar. 24.10.1991,  bytom Rabča, Ul. Hlavná 567 

parc. C-KN č. 17663/2  – orná pôda  o výmere 21 m2 a parc. C-KN č. 17663/4  – orná pôda  

o výmere 22 m2 zapísané na LV č. 6960 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 

Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

11. Odkúpenie parcely od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcelu pod Ul. 

Adamovka III na rozšírenie miestnej komunikácie o 1 m:  

Predávajúci: 

Miroslav Kozák,  nar. 23. 4. 1987,  bytom Rabča, Ul. Hlavná 499 

parc. C-KN č. 3981/38  – orná pôda  o výmere 24 m2  zapísaná na LV č. 5437 v 1/1-nine úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia existujúcej miestnej komunikácie v lokalite Adamovka III. Obec Rabča uhradí 

náklady spojené s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín 
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Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov 

z prítomných 10 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

12. Odkúpenie parciel od spoluvlastníka na obec Rabča za cenu 1 € za parcely Ul. Rozvoja na 

vyporiadanie ulice do celku.  

Predávajúci: 

Miroslav Miklušák, nar. 20. 8. 1955, bytom Rabča, Hlavná 571 

SPF, Búdková cesta 36, Bratislava 11, IČO: 17 335 345 

parc. č. C-KN 3700/16 – TTP o výmere 196 m2 , zapísaná na LV č. 4754 na meno Miklušák 

Miroslav v 1/2-ci úč.;  

parc. č. E-KN 1221 – orná pôda o výmere 61 m2 , parc. č. E-KN 1231 – orná pôda o výmere 

69 m2   zapísané na LV č. 3090 na meno: Miklušák Miroslav v 11/12-tin úč.; SPF v podiele 

1/12-tina úč.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako  

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

vyporiadania ulice Rozvoja do celosti na obec Rabča. Obec Rabča uhradí náklady spojené 

s prevodom. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga, Mgr. Andrea Lubasová  t. j. 10 poslancov z prítomných 10 

poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

 

13. Podanie žiadosti o NFP na projekt „Rabča – Workoutové ihrisko“ v rámci výzvy 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku v rámci implementácie stratégie miestneho 

rozvoja vedeného komunitou z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 – Podopatrenie 7.4 

–  Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych základných 

služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry súvisiacej infraštruktúry 

a zabezpečenie  finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu zo 

strany žiadateľa  minimálne 15 %  t. j. rozdiel medzi poskytnutou dotáciou a vysúťaženou 

cenou, ktorú bude hradiť obec vo výške 21 937,00 € s DPH. Výška požadovanej dotácie 

predstavuje: 11 363,00 € vrátane DPH. Celková výška oprávnených výdavkov na projekt je 

33 300,00 s DPH.  

 

14. Aby obec Rabča  

• podala žiadosť na projekt „Rabča – Parkovisko pri školskom areáli“ v rámci výzvy 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku v rámci implementácie stratégie 

miestneho rozvoja vedeného komunitou z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 – 

Podopatrenie 7.2 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania 

všetkých druhov infraštruktúr malých rozmerov vrátene investícií do energie 

z obnoviteľných zdrojov a úspor energie 

• zabezpečila realizáciu projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

• zabezpečila finančné prostriedky na spolufinancovanie realizovaného projektu zo strany 

žiadateľa minimálne 15 %  t. j. rozdiel medzi poskytnutou dotáciou a vysúťaženou cenou 

bude hradiť obec vo výške 37 075,673 s DPH. Výška požadovanej dotácie predstavuje 

35 000,00 € vrátane DPH.  

Celková výška oprávnených výdavkov na projekt je             72 075,673 s DPH. 

15. Aby obec Rabča podala žiadosť na IV. Výzvu na predkladanie žiadosti  o poskytnutie 

finančného príspevku pre mikroprojekty v rámci strešných projektov s vedúcim partnerom 

Združenie „Región Beskydy“ v rámci Programu Interreg V-A Poľsko – Slovensko 2014 -

2020 pre prioritnú os 1 Ochrana a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva cezhraničného 
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územia na stavbu: „Prírodné klenoty slovensko-poľského pohraničia (Filagória – Soľanka).“ 

 

16. Aby obec podala žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku pre malé 

projekty v rámci Programu Interreg V-A Slovenská republika - Česká republika 2014 – 2020, 

Kód výzvy: 4/FMP/6c/I,N, Prioritná os: 2 Kvalitné životné prostredie, Investičná 

priorita: 3.Zachovanie, ochrana, podpora a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva (6c), 

Konkrétny cieľ: 2.1 Zvýšenie atraktívnosti kultúrneho a prírodného dedičstva pre obyvateľov 

a návštevníkov cezhraničného regiónu s názvom projektu: „Sprievodca malými kultúrno –  

sakrálnymi pamiatkami v našom pohraničí Rabča - Šenov“ a zabezpečenie realizácie malého 

projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci.  

 

17. Úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 4/2019 schválené OZ  

23. 10. 2019 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na 

rok 2019 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov (príloha zápisnice).  

 

18. Aby obec Rabča dala vypracovať novú projektovú dokumentáciu podľa návrhu 

predloženej štúdie Rekonštrukcie a nadstavby Kultúrneho domu v Rabči s tým, že obec pred 

vypracovaním novej projektovej dokumentácie dá stavbu preveriť statikovi.   

 

19. Predloženie žiadosti o NFP na základe výzvy č. OPKZP-PO4-SC411-2017-36 pre projekt 

s názvom „ Rekonštrukcia kotolne v ZŠ a MŠ v obci Rabča na biomasu“ a výšku 

maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa 7 743,63 EUR 

z celkových oprávnených výdavkov 154 872,55 EUR, ako aj výšku neoprávnených výdavkov 

o ktoré bola znížená výška celkových oprávnených výdavkov v dôsledku vytvorenia čistého 

príjmu projektu na základe výpočtu finančnej medzery prostredníctvom finančnej vo výške              

0,00 EUR. 

20. Aby obec podala žiadosť na Systém vyhodnocovania rizík a včasného varovania 

a pripravenosti na zvládanie mimoriadnych udalostí ovplyvnených zmenou klímy na 

Ministerstvo vnútra SR. 

 

21. Že trvá na  výške nájmu, tak ako bola schválená číslom uznesenia 4/A/2019, písm. B) ods. 

11) na riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Rabča dňa 31. 5. 2019.  A úroveň 

výšky nájmu pre Slovensku poštu bude rovnaká ako pre všetkých nájomcov. K uvedenému 

rozhodnutiu pristúpili poslanci z dôvodu nediskriminácie ostatných nájomcov v obci Rabča. 

 

C) Doporučuje  

1. Pripraviť návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa bude meniť a dopĺňať 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Rabča podľa návrhu Finančnej 

komisie a pripomienok poslancov Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 23. 10. 2019. 

 

D) Ruší 

1. V plnom rozsahu uznesenie č. 5/2019 písm. B) ods. 14) zo dňa 12. 7. 2019. 

 

2. V plnom rozsahu uznesenie č. 5/2019 písm. B) ods. 4) zo dňa 12. 7. 2019. 
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3. V plnom rozsahu uznesenie č. 5/2019 písm. B) ods. 15) zo dňa 12. 7. 2019. 

 

E) Ukladá 

 

1. Aby Obecný úrad v Rabči podal žiadosť o zriadenie priechodu pre chodcov pri Vitamíne na 

ceste I/78.  

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal(a): Ing. Jaroslav Jagnešák,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 


